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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2013. január 21-én 
1500 órakor megtartott üléséről. 

 

 

Jelen voltak: 

 

Fekete Péter - Oktatási Bizottság elnöke 

Varga László - Oktatási Bizottság tagja  

Koleszár Kázmér - Oktatási Bizottság tagja 

Szakadáti László – alpolgármester 

Dr. Kovács András - jegyző 

Dr. Révész Zoltán – aljegyző 

Marx Árpád – Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 

Rack Ferencné – BNNÖ elnöke, a Ritsmann P. Német Nemzetiségi Ált. Isk. igazgatója 

Korbuly Klára – Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója 

Palovics Teréz – a Benedek Elek Óvoda vezetője 

Mester László – kommunikációs tanácsadó 

Kecskés László, képviselő 

Ihászné Pálfi Katalin - köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

 

Fekete Péter: Megállapította, hogy az oktatási bizottság három fővel határozatképes. Kérte, 
hogy a kiküldött meghívóban szereplő napirendek közé a bizottság vegye fel a Karinthy 
utcai iskolaépület környékének forgalmi rendjéről szóló tanulmány tárgyalását és az 
„Egyebek” között az elmúlt időszakban történt hóolvadást követő intézményi beázások 
ügyét. 

A bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta az ülés 
módosított napirendjét. 
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Napirend: 

 

1) Az Oktatási Bizottság 2013. évi munkatervéről 

2) Tájékoztató az általános iskolák és a PMAMI állami fenntartásba adásáról szóló 
megállapodásról és az átadási folyamat következő lépéseiről 

3) A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és Biatorbágy Város Önkormányzata 
között kötendő ingatlanhasználati szerződésről  

4) A Benedek Elek Óvoda 2013. évi nyitva tartásáról, a tagintézmények nyári szüneti 
rendjéről 

5) A Benedek Elek Óvoda vezetői pályázatának kiírása  

6) Tájékoztató a közétkeztetés helyzetéről  

7) A Dévay utcai óvodaépületben működő konyhával összefüggő kérdésekről  

8) A családi napközikkel kapcsolatos kérdésekről 

9) A Karinthy utcai iskolaépület körüli forgalomtechnikai tervről 

10) A Karinthy Frigyes utcai iskolaépület beázásáról 

11) A leendő első osztályosok szülei számára készített kérdőívről 

 

1)  Az Oktatási Bizottság 2013. évi munkatervéről 

 

Fekete Péter:Ismertette javaslatát az oktatási bizottság 2013. évi munkatervére.  

Varga László: Kérte, hogy a pedagógus díj meghirdetése az áprilisi, a díjazott személyére 
történő javaslattétel a májusi bizottsági ülés napirendjére kerüljön. 

Rack Ferencné: Kérte, hogy a pedagógiai programok tárgyalása a jogszabályi határidő 
miatt az áprilisi ülésen történjék. 

Varga László: Javasolta, hogy a városi nyári gyermekprogramok összehangolása, az 
igények és lehetőségek időben történő feltérképezése miatt a bizottság tűzze napirendre az 
iskolai nyári táborok ügyét. 

Marx Árpád: A nyári táborokról túl korai a májusi ülésen tájékoztatást kérni, mert az 
intézmények még nem készítik el akkorra véglegesen az igények felmérését. Rack 
Ferencné is csatlakozott Marx Árpád véleményéhez. A szülők később kezdik tervezni a 
nyári programjaikat. 

Fekete Péter: Szerinte jó, ha májusban már a szülők elé lehet tárni a lehetőségeket, ezért 
javasolta, hogy a bizottság májusi ülésén tárgyalja ezt a kérdéskört. 

Rack Ferencné: Pillanatnyilag nem lehet tudni, hogy az intézményfenntartó központnak 
lesz-e, milyen szerepe lesz az iskolák nyári programjának finanszírozásában. 

Varga László: Ha kevés jelentkező lesz az iskolákban, a helyi szervezetekkel 
együttműködve el tudták őket helyezni. 

Marx Árpád: Tavaly egyetlen jelentkező sem volt. 

Fekete Péter összefoglalta a módosítási javaslatokat:  

1. pedagógus díj tárgyalása kerüljön az áprilisi és májusi ülésekre, 

2. a pedagógiai programok véleményezése az áprilisi ülésre kerüljön, 

http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ingatlanhasznalati_szerzodes.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ingatlanhasznalati_szerzodes.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ovodavezetoi_palyazat_kiirasarol.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/tajek_kozetkeztetes_3.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/taj_devay_utcai_ovodaban_levo_konyha.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/tajek_csaladi_napkozi.pdf
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3. a nyári iskolai és városi táborokról, programokról a májusi ülésen tájékozódjon a 
bizottság. 

Javasolja a bizottságnak, hogy a megbeszélt három módosítással fogadja el az oktatási 
bizottság 2013. évi munkatervét. 

 

A bizottság a 2013. évi munkatervét egyhangú szavazással (három fő volt jelen a 
szavazásnál) a fenti kiegészítésekkel elfogadta. A munkatervet a jegyzőkönyv melléklete 
tartalmazza. 

 

2)  Tájékoztató az általános iskolák és a PMAMI állami fenntartásba adásáról szóló 
megállapodásról és az átadási folyamat következő lépéseiről 

(Szakadáti László alpolgármester úr megérkezett az ülésre) 

Az átadott három iskola igazgatója ismertette azokat a nehézségeket, tisztázatlan 
kérdéseket, megváltozott körülményeket, amelyek problémát jelentenek az iskolák 
gazdasági, ügyviteli munkájában. Az oktató-nevelő munka zavartalanul folyik, a tanulók és a 
szülők nem érzékelnek semmit a háttérben meghúzódó kisebb-nagyobb problémákból. Az 
iskolák számára megnyugtató volna, ha az iskolák állami fenntartásba vétele következtében 
önkormányzati alkalmazásba került gazdasági ügyintézők, akik a munkaügyi feladatokat is 
ellátják, a tanév végéig biztosan az iskolákban maradhatnának.  

Fekete Péter: a bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy biztosítsa a gazdasági 
ügyintézők jelenlétét az iskolákban. 

Dr. Révész Zoltán: Amennyiben ennek feltételei letisztázódnak működtetési feladatokkal 
kapcsolatban együttműködési megállapodás megkötése javasolt a tankerülettel, annak 
mintájára, ahogy az önkormányzat és az intézmények között volt a korábbiakban. 

Fekete Péter: Február végéig várjunk türelemmel, és ha addig sem simulnak el a vitás 
működtetési-fenntartási kérdések, terjesszük fel a problémáink listáját az 
intézményfenntartó központhoz. 

Szakadáti László: Nem érti, mitől van bizonytalanság a rendszerben. Kérdezni kell a 
tankerületi vezetőtől. 

Ihászné Pálfi Katalin:Ismerteti annak az e-mailnek a tartalmát, mely szerint a működtető és 
a fenntartó közötti feladat- és költségmegosztás pontos meghatározásához miniszteri szintű 
állásfoglalás megjelenése várható. 

Fekete Péter: Nagy valószínűséggel a dologi kiadásokat mindenképp az önkormányzatnak 
kell majd fizetnie, ezért javasolja a hivatalnak, hogy az intézmények működéséhez a korábbi 
évek gyakorlatának megfelelően biztosítsuk a dologi feltételeket. 

Dr. Révész Zoltán: Kéri, hogy ez ügyben foglaljon állást a képviselő-testület. 

Fekete Péter: Javasolja a képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat saját költségvetése 
terhére biztosítsa az állami fenntartásba került iskolák zavartalan működéséhez szükséges 
feltételeket, továbbá, hogy az iskolák gazdasági ügyintézői továbbra is eredeti 
munkavégzési helyükön dolgozzanak, segítve az iskolák gazdasági és munkaügyi 
feladatainak ellátását. 

A bizottság a tájékoztatót valamint a képviselő-testület számára megfogalmazott két 
javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 
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3)  A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és Biatorbágy Város 
Önkormányzata között kötendő ingatlanhasználati szerződésről  

 

Ihászné Pálfi Katalin: A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ egy szerződéstervezetet 
küldött, melynek pontjait a helyi sajátosságoknak megfelelő kiegészítésekkel elláttunk. A 
szerződés megkötésére jogszabály szerint január 15-éi került volna sor, de a tankerület 
vezetője azt a tájékoztatást adta, hogy a szerződés több pontját érintő miniszteri 
állásfoglalás, útmutató megjelenése várható, ezért a szerződéskötés csak ennek 
közzététele után lehetséges. 

 

Fekete Péter:Javasolta, hogy a napirend megtárgyalását halassza a bizottság egy későbbi 
időpontra, amikor minden információ rendelkezésre áll majd. 

 

A bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) a javaslatot 
elfogadta. 

 

4)  A Benedek Elek Óvoda 2013. évi nyitva tartásáról, a tagintézmények nyári 
szüneti rendjéről 

Palovics Teréz: Ismertette a Benedek Elek Óvoda nyári nyitva tartásának kialakult rendjét. 

Fekete Péter kérdésére az óvoda vezetője megerősítette, hogy nem lesz olyan hét a 
nyáron, amikor egyik intézmény sem tart nyitva 

A bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolta a Benedek Elek Óvoda nyári nyitva tartási rendjét. 

(Dr. Kovács András jegyző megérkezett az ülésre.) 

 

5)  A Benedek Elek Óvoda vezetői pályázatának kiírása  

Rack Ferencné: Úgy tudja, hogy felmerült a Benedek Elek Óvoda több intézményre történő 
szétválasztásának gondolata. Volt-e ebben az ügyben valamilyen egyeztetés vagy 
megbeszélés? 

Fekete Péter: 2012. december 11-én ültek le a tagóvodák vezetőivel erről a kérdésről 
tárgyalni. A részvevők egybehangzóan azt kérték, hogy ne változzon az óvoda szervezeti 
felépítése, mert olajozottan működő, hatékony rendszert sikerült kiépíteni az elmúlt 
évtizedekben. Ennek meg felelően nem foglalkozunk ezzel a kérdéssel, tehát a nyugdíjba 
vonuló jelenlegi óvodavezető megüresedő helyére egy vezetői pályázat meghirdetését 
javasolta. Kérte továbbá, hogy az előkészített pályázati kiírás feltételein lazítson a bizottság. 
Véleménye szerint nem szükséges 10 és szakmai és 5 év vezetői gyakorlatot kikötni. 

Fekete Péter: Kéri a szakmai tapasztalat 10 évről 5 évre, a vezetői tapasztalat 5 évről 3 
évre történő csökkentését. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

Fekete Péter: A több éves vezetői tapasztalat kerüljön az előnyt jelentő pályázati feltételek 
közé. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ingatlanhasznalati_szerzodes.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ingatlanhasznalati_szerzodes.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/elt_ovodavezetoi_palyazat_kiirasarol.pdf
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Palovics Teréz: Az előnyt jelentő pályázati feltételek között ne szerepeljen a nemzetiségi 
óvodapedagógus végzettség. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

Fekete Péter: A szakképzettséget igazoló dokumentumok és az erkölcsi bizonyítvány 
benyújtásának határideje ne a pályázat benyújtásának határideje legyen, elegendő legyen 
nyilatkozatot tenni arról, hogy a pályázó 2013. július 19-éig bemutatja a dokumentumokat. 
Kerüljön ki továbbá a pályázati kiírásból annak megkötése, hogy a pályázati anyaghoz 
hitelesített formában kell a szükséges bizonyítvány- és egyéb igazolások másolatát csatolni. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

Fekete Péter: A pályázat benyújtásának határideje 2013. március 31-e legyen. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

Az oktatási bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) az 
elfogadott módosításokkal javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra Benedek Elek 
Óvoda vezetői pályázatának kiírását. 

 

6)  Tájékoztató a közétkeztetés helyzetéről  

Fekete Péter: Mindenképpen szükségesnek tartja, hogy a bizottság tárgyaljon a kérdésről, 
de szeretné, ha a szolgáltató képviselői is jelen lennének a megbeszélésen. Javasolja, hogy 
ebben a témában tartson a bizottság rendkívüli ülést. 

Szakadáti László: Szerinte mind a szolgáltató, mind a szülők felé javasoljunk 
változtatásokat. Nem tartja feltétlenül szükségesnek, hogy a bizottság napirendre tűzze a 
közétkeztetés alakulását, de azt igen, hogy az intézményvezetői értekezletek 
jegyzőkönyveit kapják meg a bizottsági tagok, mert azokból sok információt meríthetnek a 
témával kapcsolatban. 

Dr. Révész Zoltán: Gondoskodunk a jegyzőkönyvek kiküldéséről. 

Fekete Péter: Valószínűnek tartja, hogy a szolgáltatóval kötött szerződés keretei között 
nem lehet jelentős javulást elérni, főleg nem az adagok növelésében, ezért felveti egy 
szerződésmódosítás, illetve új közbeszerzés kiírásának lehetőségét. 

Palovics Teréz: A szolgáltatóval közvetlenül intézik a problémáikat, de azt a választ kapják, 
hogy ők három évre szerződtek a jelenlegi árakon, ennyi pénzért nem tudnak többet, jobbat 
nyújtani. 

(Mester László megérkezett az ülésre.) 

Fekete Péter: Nem volt szerencsés az árlejtéses licit módszerét alkalmazni a közbeszerzési 
eljárásban. 

Marx Árpád: Ha sikerülne a tízórai és az uzsonna részekén repeta lehetőséget biztosítani, 
nem maradnának éhesen a gyerekek, és ez a panaszok nagy részét megszüntetné. 
Biztosítson az önkormányzat erre fedezetet. 

Fekete Péter: Megfelelő szakember bevonásával a hivatal készítsen elő egy új 
közétkeztetési közbeszerzési pályázatot. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

 

http://biatorbagy.hu/system/files/tajek_kozetkeztetes_3.pdf
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7)  A Dévay utcai óvodaépületben működő konyhával összefüggő kérdésekről  

Fekete Péter: A közétkeztetéssel kapcsolatos állandó problémák miatt merült fel annak a 
lehetőségnek a vizsgálata, hogy milyen feltételek kellenek ahhoz, hogy Biatorbágynak saját, 
kb. 2000 adagos főzőkonyhája legyen, akár több telephelyen kialakítva. Ennek a kérdésnek 
a körbejárásához került felmérésre a Dévay utcai óvodaépületben található melegítő konyha 
főzőkonyhává alakításának lehetősége. Az elkészült anyagból világosan látszik, hogy ennek 
a változatnak nincs realitása, mert a rendelkezésre álló alapterület összesen 100 adagos 
főzőkonyha elhelyezésére tehető alkalmassá, ami az oda járó 160-180 gyermek ellátására 
sem lenne elegendő. 

Szakadáti László: Az új iskola részeként meg fog épülni egy 600 adagos konyha, de ezzel 
sem kerülünk sokkal közelebb az elfogadható állapothoz. 

Fekete Péter: Javasolja egy főzőkonyha projekt elindítását  és felkéri a polgármestert a 
város közétkeztetési helyzetét megoldó városi főzőkonyha projekt elindítására. A bizottság a 
javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

 

8)  A családi napközikkel kapcsolatos kérdésekről 

Fekete Péter: A város jelenlegi szűkös óvodai kapacitása a jogszabályi változások, 
nevezetesen a 2014. szeptember 1-jétől bevezetésre kerülő, 3 éves korban kezdődő 
kötelező óvodai feladatellátás miatt még nehezebb helyzet elé állítja a fenntartó 
önkormányzatot. Ezért több más lehetőség mellett érdemes megfontolni a családi napközik 
hálózatának kialakítását a városban. A rendszer lényege az volna, hogy az óvodából 
férőhely hiánya miatt elutasított, 3-4 éves gyermekek önkormányzati támogatású családi 
napközibe járhassanak, a térítési díj valamilyen mértékű, akár 100 %-os támogatása mellett. 

Palovics Teréz: Tájékoztatta a bizottságot, hogy az elmúlt felvételi eljárásban 30-40 
gyermek nem került be az óvodába. 

Dr. Kovács András: Tisztázni kívánta, hogy csak újonnan alakuló családi napközikre 
számít az önkormányzat, vagy a már meglévők is részt vehetnének a programban. 

Szakadáti László: A már működő családi napközik tapasztalatait használjuk fel.  

Fekete Péter: A program tervezete készüljön el a következő bizottsági ülésre, mert a város 
költségvetésében tervezni kell a fedezetét. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 

 

9)  A Karinthy utcai iskolaépület körüli forgalomtechnikai tervről 

Fekete Péter: Az oktatási bizottság tavaly szeptemberében kérte a hivatalt egy 
forgalomtechnikai terv elkészíttetésére a Karinthy F. utcára és környékére az iskola körüli 
áldatlan közlekedési állapotok megszüntetése érdekében. Az elkészült dokumentum sajnos 
nem pontosan azokra a felvetésekre tartalmaz megoldási javaslatot, amire az eredeti kérdés 
irányult. Kérdés, hogy mi az oka ennek. Feltételezi, hogy az információ nem az eredeti 
formájában megfogalmazva jutott el a szakemberekhez. Az elkészült anyag a parkolási rend 
kialakítása felől közelítette meg a feladatot, ami a probléma kis szelete csupán. 

Dr. Révész Zoltán: A felkért tervezőt ellátták a megfelelő információkkal. Természetesen 
egy szakember minden lehetőséget megvizsgálva teszi meg a szaktudása alapján 
legoptimálisabbnak tartott szakmai javaslatát. 

Dr. Kovács András: A tervező személyére nem volt javaslat. Akit a hivatal megbízott ezt a 
tervet tette le. 

http://biatorbagy.hu/system/files/taj_devay_utcai_ovodaban_levo_konyha.pdf
http://biatorbagy.hu/system/files/tajek_csaladi_napkozi.pdf
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Szakadáti László: A Mária királynő utca felől nyissanak egy harmadik bejáratot, ami 
lehetővé tenné a Meggyfa utca forgalmának csökkentését. 

 Rack Ferencné: Akkor biztosítsák az épülethez való sármentes eljutás lehetőségét. Ezen 
kívül nagy gondot jelent, hogy havazás idején a hókotró épp a gyalogos közlekedésre 
kijelölt sávra tolja a havat. 

Fekete Péter: A hivatal bízzon meg egy közlekedésmérnököt, annak megvizsgálására, 
hogyan lehet forgalomszervezési eszközökkel (időszakos vagy állandó egyirányúsítás, 
parkolás tiltás és engedélyezés) enyhíteni az iskola körüli forgalmi problémákat. A felkért 
szakember konzultáljon az iskolaigazgatókkal, a bizottság elnökével és a hivatal illetékes 
szakemberével és kapja meg a szülői kezdeményezésre született és Rack Ferencné által 
bemutatott forgalmi rend javaslatot is. 

Dr. Kovács András: Azt meg tudják oldani, hogy az iskola környékét egymás után többször 
végigjárja a hókotró, azért, hogy a gyalogos közlekedésre szánt, jelzőcsíkkal ellátott 
úttestrészek biztonságosan járhatók legyenek. 

Fekete Péter: A következő bizottsági ülésig az egyeztetés történjen meg és készüljön el az 
új forgalmi rend terve. 

A tájékoztatót és a javaslatot a bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a 
szavazásnál) elfogadta. 

 

10)  Az iskolaépületek beázásáról 

 

Fekete Péter: A hivatalvezetésnek intézett kérdésben arra kért választ, hogy miért nem 
sikerült a rossz idő beállta előtt megjavítani a Karinthy utcai iskolaépület lapos tetőjén 
keletkezett hibákat, annak ellenére, hogy ismert volt a probléma és meg is kezdődtek az 
előkészületek. 

Dr. Révész Zoltán: Valóban nem sikerült kellő időben megtenni a szükséges lépéseket, 
emiatt ezúton is elnézést kér. Jelen fórumon nem kívánja név szerint egyes vezetők és 
osztályok felelősségét részletezni, azonban amennyiben a bizottság, képviselő-testület 
szükségesnek tartja a megfelelő eljárást természetesen lefolytatják az ügyben. A szükséges 
munkaszervezési átalakításokat már megtették, hogy többet ne fordulhasson elő hasonló 
eset. 

Dr. Kovács András: Elnézést kért a történtekért. A képviselő-testület a jövő hónapban fogja 
tárgyalni a hivatal SZMSZ-ét. Javítani kívánjuk a hivatalon belüli kommunikációt és 
munkaszervezést. Szeretnénk a hatásköröket és a felelősségi szinteket egyértelműen 
meghatározni. 

Szakadáti László: Úgy látja, hogy a hivatal működésében a döntés és a végrehajtás között 
valamilyen hiányosság van, ami más területeken is hátráltatja az ügyek megoldását. 

Marx Árpád: A Szily-kastélyban lévő tornaterem is ázik, és ha nem sikerül időben 
megszüntetni, a parkettát is javítani kell majd. Ennek ellenére a tornaterem üzemel, az 
órákat megtartják. További gond a tornaterem párásodása, amit szintén meg kell oldani. 

Rack Ferencné: Elmondta, hogy a Karinthy utcai iskola konyhája is beázott, de ezt sikerült 
megszüntetni. 

Szakadáti László: Elsorolta a különböző intézményekben az utóbbi napokban előforduló 
rendkívüli helyzeteket, ami ismét sürgetővé teszi a Városgondnokság szervezetének 
átalakítását.  

Fekete Péter megköszönte a tájékoztatást. 
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11)  Kérdőív a leendő első osztályosok szülei számára 

 

Fekete Péter: Ismertette a kérdőív célját, mely szerint az iskolai beiratkozások előtt 
szeretné az önkormányzat megismerni a szülők elképzeléseit, mert a négy iskola 
elhelyezése a város ingatlanjaiban többféle módon is lehetséges. 

Koleszár Kázmér: Felvilágosítást kért a kérdőív harmadik pontjával kapcsolatban, amely 
arra kérdez rá, hogy mely iskolával kapcsolatban szeretnének további, bővebb 
információkat kapni a szülők. 

Marx Árpád: Az erre a kérdésre adott válaszok alapján lehet megtervezni a beiskolázási 
előtti tájékoztatók jellegét, illetve valamelyest képet ad az egyes iskolák ismertségéről,a 
város köznevelési rendszerében. Javasolta az infrastruktúra szó elhagyását a bevezetőből. 
Kéri, hogy legyen feltéve az a kérdés külön, hogy óvodában marad-e a gyermek a 
következő tanévben. A kérdőív 4. pontjában szerepeljen olyan válaszlehetőség is, hogy más 
településre kívánja-e íratni gyermekét. 

Ihászné Pálfi Katalin: A kérdőívet egyeztette már a Biatorbágyi Általános Iskola 
igazgatójával és a Benedek Elek Óvoda vezetőjével, illetve megküldte a Ritsmann Pál 
Német Nemzetiségi Iskolába is. 

Rack Ferencné: A Biatorbágyi Német Nemzetiségi Önkormányzat január 22-én 
véleményezi majd a kérdőívet, aminek eredményéről haladéktalanul értesíti majd a hivatalt. 

Palovics Teréz: Szeretnék, ha a kérdőíveket a szülők az óvodában töltenék ki, mert így 
gyorsabban visszagyűjthetők, és reményeik szerint több kérdőív visszaérkezik, ha nem 
viszik haza a szülők. A csoportok faliújságaira kifüggesztik néhány nappal korábban a 
kérdéseket, hogy legyen idő otthon megbeszélni. Véleménye szerint a kérdőív technikai 
érelemben könnyen és gyorsan kitölthető. 

Fekete Péter: Javasolta, hogy a három észrevétel alapján módosított kérdőívet fogadja el a 
bizottság. 

A bizottság egyhangú szavazással, (három fő volt jelen a szavazásnál) a módosítási 
javaslatokkal (infrastrukturális kifejezés kihagyása, óvodában maradás lehetőségének 
választása, más településre történő beiskolázási szándék választása) elfogadta. 

 

Fekete Péter az ülést 18:20-kor bezárta. 

 

Biatorbágy, 2013. január 24. 

  

 

 

 

 

 

 Varga László Fekete Péter 

 bizottsági tag bizottság elnöke   

 


